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Konkurencje jeÅºdzieckie na igrzyskach olimpijskich poza BrazyliÄ…?
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Jak podaje Associated Press prezes Brazyljskiej Federacji JeÅºdzieckiej, Luiz Roberto Giugni,
martwi siÄ™, Å¼e konkurencje jeÅºdzieckie na igrzyskach olimpijskich mogÄ… zostaÄ‡
&bdquo;wyprowadzone&rdquo; poza BrazyliÄ™. Powodem jest to, Å¼e ministerstwo rolnictwa
opóÅºnia wydanie zmiany przepisów co do importu i eksportu (czyli takÅ¼e wjazdu i wyjazdu) koni
do Brazylii. Obecnie te przepisy sÄ… bardzo restrykcyjne, co jest o tyle zrozumiaÅ‚e, Å¼e w Brazylii
zdarza siÄ™ nosacizna wÅ›ród koni.

Owe restrykcyjne przepisy byÅ‚y powodem duÅ¼ych kÅ‚opotów z rozegraniem jeÅºdziectwa na
Igrzyskach PanamerykaÅ„skich w 2007 roku. OdbyÅ‚y siÄ™ one wówczas w oddalonym od Rio de
Janeiro o godzinÄ™ drogi kompleksie jeÅºdzieckim Deodoro. W tym samym kompleksie majÄ…
byÄ‡ rozegrane konkurencje jeÅºdzieckie na IO. Jednak jeÅ›li do koÅ„ca paÅºdziernika brazylijskie
ministerstwo rolnictwa nie zmodyfikuje restrykcyjnych przepisów (lub nie ustanowi jakiegoÅ›
wyjÄ…tku dla koni przybywajÄ…cych na IO), to MKOL i FEI bÄ™dÄ… zmuszone rozwaÅ¼yÄ‡
koniecznoÅ›Ä‡ podjÄ™cia decyzji o &rdquo;wyprowadzeniu&rdquo; jeÅºdziectwa  poza BrazyliÄ™.  
Precedens juÅ¼ byÅ‚. W 1956 roku igrzyska olimpijskie rozegrane zostaÅ‚y w Melbourne, ale
konkurencje jeÅºdzieckie w Sztokholmie. Powodem byÅ‚y nie tylko kÅ‚opoty logistyczne
(przewoÅ¼enie koni samolotami nie byÅ‚o jeszcze wówczas powszechne), ale wÅ‚aÅ›nie
restrykcyjne przepisy weterynaryjne. Konie musiaÅ‚by odbyÄ‡ bardzo dÅ‚ugÄ… (bodajÅ¼e
kilkumiesiÄ™cznÄ…) kwarantannÄ™ po przybyciu do Australii.Marek Szewczyk
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